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! GROEN 
LINKS 

Nijmegen, 11 november 2019 NIJMEGEN 

Aan het College van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Nijmegen 
Schriftelijke vragen ex art. 39 van het Reglement van Orde 
Betreft: Fietsparkeren op Station Nijmegen 

Geacht college, 

Veel Nijmegenaren gebruiken dagelijks de fiets. Veel mensen rijden van hun huis 
naar een andere bestemming in de stad maar voor veel mensen is de fietsrit pas het 
eerste stuk van de reis. Ze fietsen naar het station, parkeren hun fiets en vervolgen 
hun reis per trein. 

Deze duurzame en gezonde manier van reizen kan GroenLinks natuurlijk alleen 
maar toejuichen. De laatste maanden horen we echter geluiden van deze 
Nijmegenaren dat de fietsenstallingen vaak erg druk of zelfs vol zijn. 

We stellen u daarom de volgende vragen: 

1. Heeft u inzicht in de drukte van de fietsenstallingen op het station? Wanneer zijn 
de stallingen vol en op welke tijdstippen is het het drukst? 

2. Heeft u inzicht in waarom de fietsenstallingen vol staan? Staan fietsen er 
bijvoorbeeld een te lange tijd, zijn er te weinig plekken of zijn er andere redenen? 

3. Wordt er in de herinrichting van het stationsgebied fietsenstallingplaatsen 
toegevoegd? Verwacht u dat dit voldoende zal zijn wanneer fietsgebruik groeit? 

4. Het aantal fietsenstallingplaatsen kan worden vergroot door het, al dan niet 
tijdelijk, bijplaatsen van extra voorzieningen. Is het college bereid deze stallingen bij 
te plaatsen? 

5. Is het denkbaar om fietsenstallingen in te delen in kort en lang parkeren? Zodat 
overlast van te lang staande fietsen wordt tegengegaan? Zoja, is het college bereid 
dit te doen? 

6. Zijn er nog andere mogelijkheden te bedenken waarop we fietsparkeren rond het 
station zo kunnen faciliteren dat mensen nu en in de toekomst makkelijk met de fiets 
naar en van het station kunnen bewegen? 

Wij zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet. 

Met vriendelijke groet, namens de fractie van GroenLinks Nijmegen 

KA Lokker 
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